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INTERPELACJA 

w sprawie oznakowania biletomatów na terenie Miasta Poznania. 

 

W mieście Poznaniu biletomaty znajdują się w różnych lokalizacjach. Część z nich 

znajduję się na przystankach tramwajowych lub autobusowych, natomiast część z nich 

w bliskim sąsiedztwie przystanków komunikacji zbiorowej. Biletomaty, które nie 

znajdują się bezpośrednio na przystankach są słabo oznakowane, głównie te stojące 

tyłem do platformy przystankowej. 

Przykład biletomatu jaki spowodował zainteresowanie się sprawą to biletomat 

znajdujący się na ul. Królowej Jadwigi na wysokości przystanku tramwajowego 

Półwiejska. Biletomat stoi tyłem do platformy przystankowej co może sugerować 

pasażerom stojącym na przystanku, że może to być skrzynka energetyczna / 

teletechniczna. W zaistniałej sytuacji, zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą  

o lepsze, bardziej widoczne oznakowanie tego biletomatu tak aby pasażerowie stojący 

na przystanku wiedzieli o jego istnieniu. 

Zwracam się również z prośbą o dokonanie przeglądu biletomatów w cały 

mieście pod kątem ich dostępności, lokalizacji oraz oznakowania. 

Jakie są plany związane z rozwijaniem sieci biletomatów, czy w roku 2024 

planowane są montaże nowych biletomatów? 

Ile łącznie w całym mieście znajduję się biletomatów? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Artur Gumny 
Radny Miasta Poznania 


